

OcH bestyrelsesmøde d. 5. maj 2025	
Deltagere	Aren Honoré (AH), Karin Kjerside Sørensen (KS), Mogens Nielsen (MN), Nicholas Lundgren (NL), Carsten Nielsen (CN) Henrik Lyng (HN) Tina Kristensen (TK)
Afbud fra	

Oplæg	Punkt	Tekst	Ansvarlig
AH	1	Gennemgang og underskrift af referat fra seneste møde og generalforsamling	
		- Referat fra marts er godkendt	
AH	2	Nyt fra formanden	
	2.1	Status Agility banen	
		- HaveKrigeren skriver, han har dokumentation for at udgaven er udført, så han sender det nok til advokat, vi ikke er enig med ham. Han har fået at vide to gange at han ikke kunne gå videre med grubning, da det arbejde der skulle laves før, ikke var lavet, kunne vi ikke godkende det han havde lavet. - Lars laver et oplæg, ang. hvad der skal bruges, for at konstruktionen bliver sikker, så containerne kan vendes. Derefter skal der findes en dato for en arbejdsdag, hvortil der skal købes materialer. Det er ikke sikkert arbejdsdagen bliver samme dag som resten af klubben (31/5) - Ang. dræn, så kan der søges 2:1 fonden. - Der arbejdes på at få lavet låge. - Der er 2 bygningskonstruktører og ingeniører til at hjælpe med at støttemurene til containerne laves, så de bliver sikre. Der bliver lukket helt af, så man ikke kan komme ind under containerne.	NL CN NL NL
	2.2	Input til dialogmøde i Kreds 5	
		- Arne deltager på mødet. - Debatten på Facebook har gået på, at hundeførerne er utaknemmelige, derfor er det svært at finde nogle der vil lægge spor.	AH
	2.3	Klubbens økonomi	
		- Økonomien er meget presset i år, så vi må holde lav profil, det er kun det mest kritiske der bliver lavet.	

	2.4	Kommende håndtering af tilladelse til konkurrence deltagelse.	
		- Punkt til fællesmøde. Det er en tilføjelse i Klubmodulet, hvor der kan gives tilladelse til, hvem der må deltage i konkurrencer. Det skal f.eks. bruges, hvis en hundefører får karantæne og derfor ikke må deltage i konkurrence. Det vides ikke hvornår det træder i kraft, der kommer nyhedsbrev om det.	
	2.5	Elektronisk startbog (Fauna app).	
		- DcH medlemmer får app'en gratis, hvis det kun er til konkurrence brug / startbog. Hvis den skal bruges til vaccination m.m., kommer den til at koste noget.	
	2.6	Hvilke discipliner klubben tilbyder	
		- Forretningsfører Jan vil gerne vide hvilke tilbud der er i klubberne, og har sendt et skema til udfyldelse. Karin har udfyldt det og returneret det til Jan	
KS	3	Nyt fra kassereren (Status omkring økonomi)	
		- Saldobalance m.m er sendt ud. - Alle har sendt oplysninger til banken. - Det tages lidt fra vores opsparing, som bliver sat ind på driften.	
MN	4	Nyt fra træningslederen	
		- 20 hold, der er i gang nu - 189 medlemmer - Der er lavet arealfordeling, og det fungerer godt - Der er kommet gang i 1:1 samtalerne.	
	5	Nyt fra Bestyrelsesmedlemmerne omkring deres fagområde	
HL		- 1/6 er næste konkurrence - det er en C-konkurrence	
NL		- Der er åbnet for en rally konkurrence, hvor et par klubber har meddelt at de ikke tilmelder nogle, da det ikke er samme weekend som sidste år, og der er konkurrence i Jylland, så der er kun tilmeldt 2 hunde. Den aflyses, hvis der ikke kommer omkring 20-25 tilmeldinger.	
NL		- 11 agility hunde har været til DGI konkurrence. Begge hold ligger som nr. 1 eller 2.	
CN		- Vil søge fonde til at få lavet spejlet, og maling til taget over skuret. - Der er flere fonde der kan søges. bl.a. til havetraktor	CN KS

	6	Evt.	
		- Næste møde er tirsdag d. 3 juni kl. 18,30 i klubhuset.	